

Goethe-Institut Philippinen Newsletter - Januar/Februar - Das fliegende Klassenzimmer (The flying classroom)



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



Wednesday Movie Nights - A Tour through German Literature: Das fliegende Klassenzimmer (The flying classroom)

We are pleased to present to you our next movie in the **A Visual Tour through**

German Literature film series.

We will be showing the following film this **Wednesday, February 4, 2015**, at **6pm** in the **Goethe-Institut Library**:

Das fliegende Klassenzimmer (The Flying Classroom)

Director: Tomy Wigand, colour, 110 min., 2002

Modern version of a novel by **Erich Kästner**. Jonathan (12) is a new boy at the world famous St. Thomas boarding school in Leipzig. The other boys quickly become his friends. They find a manuscript of a play and decide to perform it, but their choirmaster forbids them. He wrote the play together with his friend Robert, who, however, disappeared when his father fled to the west from the GDR. The children discover the true relationships and their Christmas celebration is a resounding success after all.

Free admission!

Date: Wednesday, February 4, 2015

Time: 6:00pm

Venue: Goethe-Institut Philippinen Library
G/4-5/F Adamson Center
121 Leviste St., Salcedo Village, 1227 Makati City

For more information on the film series visit our website: [A Visual Tour through German Literature](#)

For more information on the film visit our movie page: [Das fliegende Klassenzimmer \(The flying classroom\)](#)

Contact: +632 8405723 to 24
schools@manila.goethe.org

Have Fun!



Filmabend - Eine Reise durch die Deutsche Literatur: Das fliegende Klassenzimmer

Wir freuen uns, Ihnen unseren nächsten Film in der neuen Filmreihe **Eine Reise durch die Deutsche Literatur** vorzustellen.

An diesem **Mittwoch, 04. Februar 2015**, um **18 Uhr** wird der folgende Film in der **Bibliothek des Goethe-Instituts** gezeigt:

Das fliegende Klassenzimmer

Regie: Tomy Wigand, Farbe, 110 Min., 2002

Aktualisierte Neuverfilmung eines Romans von **Erich Kästner**. Jonathan (12) kommt ins Internat der weltberühmten Thomaner in Leipzig. Die Mitschüler bringen dem Neuen schnell ihre Freundschaft entgegen. Sie finden das Manuskript eines Theaterstücks und wollen es aufführen, aber der Chorleiter verbietet es. Er selbst hatte es einst mit seinem Freund Robert verfaßt, der aber war nach der Flucht seines Vaters aus der DDR in den Westen verschwunden. Die Kinder erfahren die Zusammenhänge, ihre Weihnachtsfeier wird doch noch ein voller Erfolg.

Eintritt frei!

Datum: Mittwoch, 04. Februar 2015

Uhrzeit: 18.00 Uhr

Ort: Goethe-Institut Philippinen Bibliothek

G/4-5/F Adamson Center

121 Leviste St., Salcedo Village, 1227 Makati City

Mehr Informationen zur Filmserie finden Sie auf unserer Website: [Eine Reise durch die Deutsche Literatur](#)

Mehr Informationen zum Film finden Sie auf unserer Filmseite: [Das fliegende Klassenzimmer](#)

Kontakt: +632 8405723 bis 24
schools@manila.goethe.org

Wir wünschen Ihnen viel Spaß!